

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN FRENCH INSURANCE Date: 21-07-2024 12:24:45 PM Subject: Term of office of the board of directors</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاردنية الفرنسية للتأمين التاريخ: 2024-07-21 12:24:45 PM الموضوع: مدة ولاية المجلس</p>
<p>With reference to the above subject, we would like to inform you that, until now, there has been no change on the members of the company's Board of Directors, noting that we have addressed the Central Bank of Jordan to obtain their approval for the appointment of the candidates nominated for the new Board of Directors for the tenth term 2024-2028, as per our letter date 27/5/2024 and we are still waiting their approval</p>	<p>بالإشارة الى الموضوع أعلاه، نرجو اعلامكم بأنه لم يتم حتى تاريخه أي تغيير على أعضاء مجلس إدارة الشركة علملاً بأنه تم مخاطبة السادة البنك المركزي الأردني للحصول على موافقتهم على تعيين الأعضاء المرشحين لعضوية مجلس الإدارة الجديد للشركة للدورة العاشرة 2024-2028، وذلك بموجب كتابنا رقم ج/أ/1494/2024 تاريخ 2024/5/27 ولا زلنا بانتظار موافقتهم.</p>
<p>18-07-2024</p>	<p>18-07-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Raghad Sharaf</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Raghad Sharaf</p>